
Kim jest dla mnie kobieta w służbie Chrystusowi?  

Panią diakon, żoną księdza, ciocią od religii, od szkółek, misjonarką. Dla pewnej grupy 

młodzieży z naszego Kościoła, nawet kobietą księdzem. Wiele powinności można przypisać 

kobietom, które pełnią służbę duchową w naszym Kościele.  

Jednak żadne słowo nie jest w stanie opisać tego, jaką służba kobiet jest dla mnie wartością. 

Od najmłodszych lat kobiety przyczyniały się do mojego wychowania dając wspaniały wzór 

do naśladowania.  

Siła i mądrość, która pozwala im przezwyciężać trudności z jakimi muszą się spotykać 

podczas pełnienia różnych ról w Kościele, daje nadzieję, że warto być sobą i spełniać się w 

tym co kochamy i co jest nam przeznaczone. 

To wspaniale znać osoby, które przez swą służbę dają przykład wiary i miłości do Boga.    
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